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Załącznik Nr 3
(Ja Statutu \-liaxta Kielce•

Anna Myślińska
Michał Braun

Bożena Sieczka

Imię i nazwisko

28 05.2021 f

data złożenia interpelacji

INTERPELACJA

Przedmiot, temat interpelacji Zwracamy się do Pana Prezydenta z zapytaniem, jakie
działania zostały do tej pory podjęte w celu aktualizacji Studium kierunków s uwarunkowań
zagospodarowania przestrzennego miasta Kielce t uchwalenia miejscowego Planu dla
obszaruu w granicach ulic: Sandomierska, Poleska, Leszczyńska i Radlińska w Kielcach

Uzasadnienie interpelacji: Interpelację w przedstawionej sprawie zgłosili w dn. 20.08.2020 r
Radni Klubu Koalicja Obywatelska, Klubu Wspólne Kielce oraz Marcin Chłodnicki z Lewicy
Kolejną Interpelację w dn. 09.09.2020 r. złożył Radny PiS Wiesław Koza, o aktualizację
Studium uwarunkowań i zagospodarowania przestrzennego miasta Kielce, polegającą na
doprecyzowaniu definicji zabudowy niskiej intensywności dla terenu w granicach ulic
Sandomierska. Poleska, Leszczyńska, Radlińska. W dn 16.09.2020 r. petycję w tej samej
sprawie złożyli również mieszkańcy ww. terenu. Zgodnie z art 10 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 11
lipca 2014 f. o petycjach (tj. Dz.U. 2018 póz. 870 z późn, zm.) petycja powinna być rozpatrzona
nie później niż w terminie 3 miesięcy od dnia złożenia. Na podstawie Uchwały Nr
XXXVI/713/2020 Rady Miasta Kielce z dnia 12 listopada 2020 r. petycja przekazana została
według właściwości.
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Załączniki
Nie dotyczy.

informacje o dotychczasowych próbach i sposobach załatwienia interpelacji
Od Uchwały Nr XXXW713/2020 Rady Miasta Kielce z dnia 12 listopada 2020 r mtnęło 6
miesięcy. Do tej pory sprawa aktualizacji Studium i opracowania Planu miejscowego dla rejonu
ulic. Sandomierska, Poleska, Leszczyńska t Radlińska w Kielcach nie zostały zakończone, a
mieszkańcy nie mają żadnych informacji co do postępu prac.
Na-wskazanym obszarze znajdują się działki kupione przez deweloperów. dlatego nadal
istnieje zagrożenie zgłoszenia realizacji budowy w trybie Specustawy. Zakończenie prac nad
aktualizacją Studium i Planem miejscowym dla ww. terenu jest bardzo wyczekiwane przez
mieszkańców, ponieważ jasno określi dopuszczalne normy dla budowli wznoszonych na tym
terenie.

Radni:
Anna Myślińska
Michał Braun
Klub Koalicja Obywatelska

Bożena Sieczka
Klw^&ewicy

.'

l r»l£«ł «>•-•„;•

Ot, L<> •


